
Feltledermøte SHU       23.4.2024 

 

Møte hos Roy Dahle  

Disse møtte: 

Jonny Mork, Kai Roger Sande, Jo-Andre Herje, Ole Kristian Sandnes, Tommy Rydjord, Sil Ligthardt 

 

Tema for møtet: Ny Driftsplan 2024-2027 

Formålet med møtet var å få en vurdering fra alle feltene om hva de tenker om bestanden. 
Hvordan den har vært, og hvordan den bør være. 

Foreløpige tall fra vårtellingen viser en nedgang i stammen. Det samme melder samtlige 
feltledere. 

For den nye driftsplanen kom det inn flere innspill. 

-Ikke fri avskyting på hodyr, men gå tilbake til å dele ut kviger og koller. 

-Tilleggsdyr har vært effektivt for å få ned stammen, men ikke ønskelig når vi nå skal prøve å få 
stammen på et riktig nivå. Tilleggsdyr er også en stressfaktor for jakten 

-Dele ut mindre dyr. Maks 100 dyr per år. 

-Fokus i kommende driftsplan bør våre å skyte de riktige dyra, og få en stamme med større dyr. 

-Jaktstart senere, tidligst 10.9. eller kanskje 25.9. (samme som elgjakt) 

-Bør hvert felt ha en skrevet «rutine» på hvordan jakten skal utøves, fordeling etc. 

Styret må levere inn forslag til ny Driftsplan innen 1. mai. 

 

Ble enige om et feltledermøte før jakten og før hvert enkelt felt har sitt jaktmøte før jakten. 

 

Jo-Andre 

 


